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Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyülésröl szóló 2012 . évi
OVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló
10/2014. (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtan i

Varga Mihály

nemzetgazdasági miniszter úrnak,

„Hogyanfér össze az államháztartási törvény szabályaival, hogy offshore cégekkel üzletelnek a
külképviseletek? ”

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól, azért tő le, mert az államháztartási törvény
rendelkezéseivel kapcsolatos kérdéseim vonatkozásában a Kormány tagjai közül Miniszter Úr
illetékes a válaszadásra.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az egyes törvények biztosítási, illetve pénzforgalmi tárgyú jogharmonizációjával kapcsolato s
módosításáról szóló T/17566 . számon benyújtott törvényjavaslat arra világít rá, hogy a
külképviseletek — az offshore cégekkel való bárminemű üzletelés tilalmát — nem tartották be .

A törvényjavaslat 69 . §-a ugyanis nem csupán azt mondaná ki, hogy hiába átláthatatlan egy külföldi
cég, ha a külképviselet akar vele visszterhes szerződést kötni, akkor a törvény ellenére átláthatóna k
kell tekinteni . Ami még megdöbbentőbb, a szakasz úgy folytatódik, hogy ezt a szabályt a javaslat
majdani hatálybalépésének napján hatályos szerz ődések tekintetében is alkalmazni kell !
Összefoglalva : nem csupán offshore cégekkel kívánnak üzletelni a külképviseletek, de már ma i s
kötnek velük szerződéseket úgy, hogy azt Magyarország Alaptörvénye, a nemzeti vagyonról szól ó
törvény és az államháztartásról szóló törvény is kategorikusan tiltja !

A törvényi tilalom megszegésének lehetőségére tekintettel arra kérem a miniszter urat, hog y
válaszoljon az alábbi kérdésekre :

1 . Mi indokolja az Ön által kezdeményezett Áht .-módosítást ahelyett, hogy a
jogellenes szerződéseket bontanák fel, és kötnének szerződést átlátható
szervezettel ?
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2. Tömegesen jelentkező problémáról van-e szó?

3. Ki jelezte a Külgazdasági- és külügyminisztérium részéről a módosítás

szükségességét?

Várom mihamarabbi válaszát.

Budapest, 2017 . október 2 .

Dr. Tóth Bertalan
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ (MSZP)
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